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Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
a. Claus Berndt vælges som ordstyrer. 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

a. Dagsorden godkendes uden kommentarer. Generalforsamlingen er lovligt indkaldt og vurderes 
beslutningsdygtig. 
 

3. Valg af referent 
a. Ivanka Sojat Tarp 

 
4. Valg af to stemmetællere 

a. Sidsel Damkjær og Mette Marie Bruun Nielsen 
 

5. Bestyrelsens årsberetning, herunder meddelelse om optagelse af nye medlemmer ved formanden Heidi 
S. Rønde. 

a. Beretningen er taget til efterretning og kan ses på hjemmesiden. 
b. Nye medlemmer – se under punkt 7. 

 
6. Det reviderede regnskab for det forløbne regnskabsår fremlægges til godkendelse, herunder orienteres 

om foreningens værdipapirer. 
a. Regnskabet er blevet fremlagt for bestyrelsen forud for generalforsamlingen, samt gennemgået 

og godkendt af to revisorer, som begge er medlemmer af DSMF.  
b. Det foreslås at medlemskontingentet forbliver det samme. Der betales for medlemskaber af 

EFOMP og IOMP.  
c. Regnskabet godkendes uden kommentarer og kan ses på hjemmesiden under medlemslogin.  

 
7. Vedtagelse af budget for det indeværende regnskabsår, herunder fastlæggelse af kontingent. 

a. Budget og kontingent godkendes enstemmigt uden kommentarer. 
b. Der er kommet 12 nye medlemmer i 2020 og 7 i 2021.  

 
8. Valg af formand 

a. Heidi S. Rønde vælges til formand.  
 

9. Valg af 4-6 bestyrelsesmedlemmer 
a. Kandidater, som alle vælges til bestyrelsen. 

i. Henrik R. Jensen, ONK 
ii. Lars Tolbod, NUK 

iii. Sidsel Damkjær, ONK 
iv. Bryan Haddock, NUK 
v. Anders FS Mikkelsen, RAD 

vi. Ivanka Sojat Tarp, ONK 



 

10. Valg af 2 revisorer og en revisorsuppleant 
a. Kandidater, som blev valgt: 

i. Poul-Erik Nielsen Braad, NUK 
ii. Esben Yates, ONK 

iii. Jakob B. Thomsen, ONK (suppleant) 
 

11. Beretning fra Uddannelsesrådet ved Jakob Borup Thomsen 
a. Se beretningen på hjemmesiden. 
b. Syv nyuddannede hospitalsfysikere i 2020. 

 
12. Valg til Uddannelsesrådet 

a. Kandidater, som blev valgt: 
i. Mai Lykkegaard Ehmsen, ONK 

ii. Lars Jødal, NUK 
iii. Erik Dupont, RAD 
iv. Kenni Engstrøm, ONK 
v. Jytte Bak, RAD, nyuddannede 

b. Suppleanter, som blev valgt. 
i. Rune Hansen, ONK 

ii. Peter Staanum, NUK 
iii. Maria Bek, RAD 
iv. Eddi Ravn Albrechtslund (nyuddannede) 

 
13. Beretning fra Bedømmelsesudvalget ved Mette Skovhus Thomsen 

a. Se beretningen på hjemmesiden. 
b. Der er et stigende antal henvendelser omkring ekspertgodkendelse fra hospitalsfysikere, der 

har skiftet grenspeciale.  
i. Se betingelser for ekspertbedømmelse på vores hjemmeside. DSMF 

ekspertbedømmelse læner sig fint opad vejledninger fra EFOMP. 
c. Der er meget fine vejledninger på vores hjemmeside vedr. indholdet af de tre kategorier, samt 

for udfyldelse af Excel arket. Det opfordres til at kigge på dem inden indsendelse af CPD-
opgørelser.  
 

14. Valg til Bedømmelsesudvalget 
a. Kandidater, som blev valgt: 

i. Vibeke Nordmark Hansen, ONK – suppleant  
ii. Kirsten L. Jakobsen, ONK  

iii. Claire Fynbo, NUK  
iv. Asbjørn Seegert, RAD  

 
15. Beretning fra eventuelle særlige interessegrupper (SIG) 

a. Gennemlysning v. Erik Dupont 
i. Gruppen er meget tæt på at være færdig med den nationale protokol for modtage- og 

statuskontroller af gennemlysningsudstyr. Godt arbejdet! 
b. Oprettelse af ny SIG vedr. Bunkerdesign/Strålebeskyttelse v. Eva Samsøe og Graham 

i. Der dukker nye bunkere op rundt i landet og det vil give meget god mening at samle 
alle eksperterne på området i en ny SIG gruppe.  

ii. Gruppen er ikke forbeholdt onkologien. Repræsentanter fra NUK og radiologien vil 
være at foretrække.  

iii. Eva og Graham er tovholdere for at få dannet en gruppe med relevante medlemmer.  



 

c. Patientsikkerhed 
i. Gruppen lever og vil fortsætte deres arbejde i efteråret.  

 
16. Beretning fra delegerede til NACP, EFOMP og IOMP 

a. NACP v. Anders Frodo Mikkelsen 
i. Se beretningerne på hjemmesiden.  

b. EFOMP/IOMP v. Søren Holm 
i. Se beretningerne på hjemmesiden.  

 
17. Behandling af indkomne forslag 

a. Punkt til diskussion - Udvekslingssamarbejde på tværs af afdelinger og lande 
i. Se oplægget på hjemmesiden.  

ii. Der er meget positive tilbagemeldinger om et udviklingssamarbejde. Der er stor 
enighed i at opholdet skal være velorganiseret. Bestyrelsen er tovholder i forhold til at 
få dannet en arbejdsgruppe sammen med Uddannelsesrådet (Eva vil meget gerne være 
med i gruppen).  

 
18. Eventuelt 

a. SIS – opfordring til at søge om godkendelser til stråleekspert eller medicinsk fysisk ekspert. 
b. Strålebeskyttelsesekspert er en personlig godkendelse man får i kraft af de kvalifikationer man 

sidder inde med og har ikke noget med ens ansættelse at gøre.  
 

Stort tillykke til alle der blev valgt til de forskellige poster i bestyrelsen og udvalgene! 
 


